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Zápis z jednání VR 

v Sedlčanech, restaurace Na Vyšehradě 

dne 19. 7. 2013 

začátek: 20:00, konec: 21:30 

přítomni za VR: Tomáš Langer (TL), Maja Lžíčařová (ML), Jan Šlapák (JŠ) 

omluveni: Petr Mindžak (PM), Kateřina Žižková (KŽ) 

v textu: Tomáš Křivský (TK) 

 

Projednávané body: 
1. Rekapitulace nedořešených úkolů VR z minulosti (dotažení rozdělaných akcí): 

• Je potřeba dokončit tunel v tělocvičně. PM zajistí a sežene lana. 

• Klíče od boudy vybrat od všech hráčů – zajistí vedoucí družstev do konce srpna 

• Zastřešení tribuny – TL řeší s TK – pracuje se na návrzích (zatím odloženo). 

• VR chválí KŽ, za organizaci tunelu na ROSE. 

• KŽ prostuduje grantové možnosti v ČR pro klub (zaměří se i zbytek VR). 

• investiční záměry pro letošní rok zůstávají (prioritně nutno zprovoznit šatny po povodni) 
- přemístění levé homerunové tyče 
- domáci metu (z dugoutu) zakopat v bullpenu – probrat umístění 
- předělat tunely (zbavit se bahna, navézt štěrk a písek), zvážit skladbu 
- zprovoznit bulpeny (vyčistit od plevele, uhrabat) 
- natřít železné konstrukce 
 

• Dořešit neplatiče příspěvků (PM, Tl). 

• PM – postará se o číselnou řadu dresů  žen – zajistí seznam. 
 

2. Nově projednávané body: 

• VR se seznámila s průběhem oprav šaten (rozsah prací, rozpočet pojišťovny,…) 

• VR se seznámila se stavem vybavení do šaten (nábytek, …) a stavem jednání s potencionálními sponzory 

• ML informovala VR o stavu odpracovaných brigád (35 dospělých členů, průměrně odpracováno 14,5h/osobu) pouze 
jednotlivci nemají splněno povinných 8h. 

• TL navrhl navýšení brigádnické povinnosti na 10h. (motivační pro ty, kteří se nezúčastňují brigád) VR návrh přijala (3 
pro)  

• VR diskutovala situaci s plánovanými soustředěními na stadionu – je potřeba stihnout zásadní část oprav do 28.7. 
 

Termín příští VR: 9. 8. 2013 

 

Zapsal TL 

 


